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BESLUITENLIJST

Voorronde Open Huis 

Datum: 9 december 2021
Onderwerp: Algemene Plaatselijke Verordening gemeente Bunnik 2022

Voorzitter: mw. A.A. van der Stijl
Griffier: mw. H. Khairouni 
Leden: dhr. R.E. Hallo (Bunniks Belang), dhr. F.C.M. Pouw (De Liberalen), dhr. J. Sterk (P21), 
dhr. M.J.S. van Vulpen (CDA)
Portefeuillehouder: dhr. R. van Bennekom
Ambtelijke ondersteuning: dhr. E. van Breukelen, dhr. B. Kaasbergen
Insprekers: -

Korte samenvatting 
bespreking

De voorzitter opent dit deel van het Open Huis om 21.10 uur en heet iedereen 
welkom. Onderwerp is 'Algemene Plaatselijke Verordening (APV) gemeente 
Bunnik 2022'. Zij leest de gevraagde beslissing. 

Burgemeester Van Bennekom licht toe dat de huidige APV stamt uit 2020. Het 
is gebruikelijk deze periodiek bij te stellen. In de Begroting 2021 is rekening 
gehouden met een omvangrijke wijziging vanwege de Omgevingswet die zou 
ingaan op 1 januari 2021. Deze is nu geprogrammeerd voor 1 juli 2022. 
De voorliggende wijzigingen betreffen wetswijzigingen, nieuwe inzichten, 
jurisprudentie en wijzigingen in de VNG model-APV. Hij verwacht dat medio 
2022 de wijzigingen van de APV vanwege de Omgevingswet worden 
voorgelegd. 

De heer Pouw heeft geen vragen over dit voorstel. Wet- en regelgeving vragen 
soms om aanpassing van de APV, zoals nu. Hij noemt enkele voorbeelden die 
maken dat de APV eigentijds en up-to-date is. De Liberalen kunnen zich hierin 
vinden. 

De heer Van Vulpen onderschrijft dat deze tekst van toepassing is op de 
huidige situatie. 
Waar in het verleden om een Verklaring Omtrent het Gedrag werd gevraagd, 
wordt dit nu omschreven als waar men 'in enig opzicht van slecht levensgedrag 
is'. Dat is juridisch toetsbaar, maar daarbij wordt gesteld dat de burgemeester 
beleidsregels dient vast te stellen. Is daar beleid voor bekend? Sluit het aan bij 
de huidige wetgeving? 
Voor het proeflokaal wordt aangegeven dat ten hoogste vier proeverijen of 
cursussen worden gegeven. Is dat viermaal één moment of kan dat een 
dagelijkse/wekelijkse cursus zijn? Wat wordt verstaan onder 'een cursus'? 

De heer Hallo stelt dat dit grotendeels een technische exercitie is. De 
voorgestelde wijzigingen vloeien voort uit veranderende wetgeving, 
jurisprudentie of suggesties van de VNG. Bunniks Belang heeft geen probleem 
om de wijzigingen vanuit de Omgevingswet af te wachten en heeft geen vragen. 

De heer Sterk onderschrijft dat het grotendeels technische wijzigingen betreft. 
Hij wil aandacht vragen voor keuzemomenten in de wet. 
Het mogelijk maken van proeverijen en cursussen in slijterijen komt voort uit de 
nieuwe Alcoholwet. In artikel 2:34d staat een bepaling daarover. In de kern 
Bunnik zijn twee slijterijen met een proeflokaal. Wat wordt met cursussen 
bedoeld? Waarom is gekozen voor 'vier' cursussen of proeverijen en niet voor 
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meer? Wordt het ondernemerschap hiermee niet onnodig beperkt? Is dit met de 
slijters besproken? Zo niet, moet dan niet met hen worden besproken of dit past 
in hun onderneming? Hij wil het antwoord hierop graag weten voordat de raad 
een besluit neemt, zodat eventueel een amendement kan worden voorbereid. 
Vanwege corona is vuurwerk verboden. Kan na corona een algemeen 
vuurwerkverbod in overweging worden genomen? Vuurwerk veroorzaakt niet 
alleen letsel, maar is ook zeer milieuonvriendelijk en sociaal onveilig. Wellicht 
kan worden overwogen een vuurwerkshow te (laten) organiseren. Hij vraagt ook 
wat de andere woordvoerders hiervan vinden. 
Enige tijd terug zag hij een grote lichtspot op het dak van Brothers. Is dat 
vergund/vergunningsplichtig? 
Er zijn enorm veel regels. Hoe worden al deze regels gehandhaafd? 

Burgemeester Van Bennekom geeft aan dat bij artikel 2:28, derde lid een aantal 
bepalingen is vervallen en wordt volstaan met 'slecht levensgedrag' om te 
kunnen optreden en tot sluitingen of intrekkingen over te gaan. Uit jurisprudentie 
is gebleken dat deze bepaling volstaat. 
Met cursussen en proeverijen bij slijterijen worden vier momenten bedoeld 
gedurende het jaar. 
Hij weet niet of dit met de slijterijen is besproken en of dit aansluit bij de 
bestaande praktijk. Hij laat dit nagaan bij de slijterijen en komt hier schriftelijk op 
terug. 
Met de carbidschieters is wel gesproken over de inperking tot 20.00 uur. 
Net als spreker zijn verreweg de meeste burgemeesters voor een algemeen 
vuurwerkverbod. Vuurwerk berokkent schade, veroorzaakt letsel, wordt gebruikt 
richting hulpverleners en richt milieuschade aan. Hij is niet voor een lokaal 
vuurwerkverbod. Knalvuurwerk en vuurpijlen zijn verboden. Siervuurwerk is nog 
wel toegestaan. Dit jaar geldt wederom een vuurwerkverbod. Gelukkig kent 
Bunnik geen traditie van ongeregeldheden of een openbare-ordeprobleem rond 
de jaarwisseling. Met de Utrechtse burgemeesters wordt gekeken of landelijk 
aandacht kan blijven worden gevraagd voor een nationaal vuurwerkverbod 
waarbij al het consumentenvuurwerk wordt verboden. 
Aan een vuurwerkshow zitten voor- en nadelen. Een vuurwerkshow vraagt inzet 
van de politie en de politiecapaciteit is in die nacht zeer schaars. 
Hij kan de vraag over de lichtzuilen bij Brothers niet beantwoorden. Er is sprake 
geweest van integrale handhaving op het hele terrein wat heeft geleid tot een 
aantal verleende vergunningen en afbouw van activiteiten. Dit specifieke aspect 
is hem niet bekend. Hij laat dit uitzoeken en komt daarop terug. Dit staat los van 
de bepalingen in de APV. 
In de eerste plaats moeten mensen zich aan de regels houden. De BOA's zien 
erop toe dat de regels worden nageleefd. Ook de politie, als algemeen 
opsporingsambtenaar, kijkt hiernaar, maar de vraag naar politie is zo groot dat 
de handhaving bijna uitsluitend door de BOA's wordt gedaan. 

De heer Sterk realiseert zich dat hij zijn technische vragen beter vooraf had 
kunnen indienen. 
Is het aantal van vier proeverijen of cursussen willekeurig? Waar komt dit aantal 
vandaan? 

De heer Van Vulpen wees erop dat in de toelichting op artikel 2:28 lid 3 staat 
dat de burgemeester beleidsregels vaststelt. Zijn vragen daarover zijn niet 
beantwoord. 
Hij heeft met de ondernemer gesproken over het aantal van vier proeverijen of 
cursussen. Deze gaf aan hij op dat deel van zijn pand een horecavergunning 
heeft. Hoe wordt daarmee omgegaan? Slaat de definitie 'proeflokaal' wel of niet 
op deze slijterij of dat specifieke deel van zijn pand? 
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De heer Pouw vindt dat iedereen zijn eigen verantwoording moet nemen als het 
gaat om vuurwerk. De Liberalen zijn niet voor betutteling en zouden een lokaal 
vuurwerkverbod geen goede zaak vinden. 

De heer Hallo constateert dat de opvatting van de portefeuillehouder over 
vuurwerk hetzelfde is als enkele jaren geleden. Op dit moment is een lokaal 
vuurwerkverbod niet aan de orde, omdat een landelijk verbod geldt. In de 
toekomst moet de raad bespreken hoe het lokaal zou kunnen worden ingericht. 
Ondanks dat mensen zich goed gedragen, kunnen er ongelukken gebeuren. 

Burgemeester Van Bennekom antwoordt dat de beleidsregels zijn voorbereid. 
Als de APV is vastgesteld, stellen het college en de burgemeester de 
beleidsregels vast. Deze worden begin 2022 in een informatienota aan de raad 
voorgelegd. 
Hij neemt de vraag over het aantal van vier proeverijen of cursussen en hoe dit 
zich verhoudt tot de bestaande drank- en horecavergunning mee in de 
toegezegde beantwoording. 
In de aanloop naar de APV 2020 was er nog geen verbod op vuurpijlen en 
knalvuurwerk. Het is wenselijk dat wordt gekomen tot een landelijk 
vuurwerkverbod. Hij wil het kabinetsakkoord afwachten. Vervolgens kan 
regionaal worden gekeken naar mogelijkheden. 

De heer Sterk wil dit agendapunt als debatpunt laten agenderen, omdat nog 
vragen moeten worden beantwoord. 

De heer Van Vulpen denkt dat het instellen van een lokaal vuurwerkverbod 
lastig is en is voorstander van een landelijk verbod. Dit jaar kan goed gebruik 
worden gemaakt van de bestaande situatie. 

De voorzitter stelt vast dat P21 en CDA dit agendapunt als debatpunt en De 
Liberalen en Bunniks Belang dit als hamerpunt willen behandelen in de raad. Dit 
agendapunt wordt als debatpunt doorgeleid naar de raadsvergadering van 
23 december 2021. Zij sluit dit deel van het Open Huis om 21.38 uur. 

Besproken in technisch overleg d.d. Vastgesteld d.d.


